
 

Årsmelding Trøndersk Skilaug 2023 

 

 

 

Årsmøtet 2023 ble avholdt på Malvik vgs den  
18. april. 
 
Følgende styre ble valgt: 

Benthe Asp, Kjell Ulstad og Iver Jønland ble gjenvalgt for 2 år. Torbjørn Olstad ble valgt 
for 2 år og Bård Jørgen Elden for 1 år. Begge er nye i Skilaugets styre. Ola Heggem og 
Roald Olsen var ikke på valg. Helene Kvamme Lykkja, Hans Olav Sørensen og Bjørg 
Sissel Kvannli ble valgt som valgkomite. Styret konstituerte seg i etterkant med gjenvalg 
av Ola Heggem som president og Benthe Asp som visepresident. Kjellrun Sporild 
fortsetter som generalsekretær og Morten Sivertsen som revisor. Årsmøtet ble 
gjennomført som en del av vårt vårmøte. 

Det avholdt 7 styremøter, derav 1 på teams, og behandlet 41 saker i kalenderåret. Vi har 
behandlet tradisjonelle styresaker, evaluert VM- turen og holdt oss godt oppdatert 
gjennom grundige orienteringer. Arbeidsåret og styremøtene har ellers vært preget av 
Skilaugets 25– årsjubileum. Styret planla og inviterte til feiring den 12. og 13. august. 
Dårlig påmelding gjorde at vi måtte utsette hele arrangementet. Jubileumsfeiringa ble i 
stedet lagt til vårt høstmøte i Selbu, lørdag 11. november. Medlemmene ble invitert til 
gratis lunsj på Selbustrand hotell i forkant av programmet.  

 

Litt om programmet på 25-årsjubileet: 

*Ola Heggem ønsket velkommen  

*Kjellrun Sporild og Kjell Ulstad tok oss med på en reise med Trøndersk Skilaug gjennom 
25 år. 

*Kjersti Græsli fikk utdelt Skilaugets stipend 

*Gro Eide og Tore Bjørseth Berdal fikk utdelt beviset som æresmedlemmer 

*Otto Ulseth intervjuet tidligere skistjerner fra Trøndelag. Vi møtte Bård Jørgen Elden, 
Tore Bjørseth Berdal, Grethe Nykkelmo, Sture Sivertsen, Torgeir Brandtzæg, Bjørn 
Wirkola og Hans Olav Sørensen. 

 



*Skikretslederne i Sør og Nord Trøndelag, Torbjørn Mæhlumsveen og Kirsten Indgjerd 
Værdal orienterte og Skipresident Tore Moe Dyrhaug hilste og orientert fra Norges 
Skiforbund 

Med bakgrunn i god deltakelse (71 pers) og topp stemning konkluderer styret med at 
feiringen var meget vellykket.  

Infoheftet ble oppdatert og utdelt i forbindelse med jubileet. Takk til Gunn Karlsaune for 
den jobben. 

 

VM-tur til Planica 

Til tross for liten deltakelse ble turen til VM i Planica veldig bra. 23 stk pluss 6 som sluttet 
seg til i løpet av turen, var med i vårt opplegg. Vi bodde sentralt i Kranjska Gora med 
tilgang til skyttelbusser til arenaen. Trønderkveld ble arrangert i Bled med middag på 
Bledcastle restaurant. Takk til Orklareiser og Coment for godt samarbeid som til slutt ble 
til en praktisk og vellykket tur. Reisekomiteen vurderer tilbud til OL i Cortina 2026 og VM i 
Falun 2027. 

 

Utstilling VM-kontor 

Styret har gjennom hele 2023 vært i dialog med VM-organisasjonen om å bidra til en 
historisk utstilling i VM-lokalene i Erling Skakkes gt i Trondheim. Med god hjelp av Terje 
By ble dette realisert helt mot slutten av året. Utstillingen er fortsatt under utvikling og er 
tatt veldig godt imot. 

 

 

Medlemskontingenten var for 2023 kr 300 for enkeltmedlemmer og kr 400 for par. 

Utviklingen av de siste årene når det gjelder medlemmer som har betalt kontingent 
pr 31.12: 

 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

Enkelt-
personer 

70 94 87 108 94 87 120 142 94 105 111 75 

Par 76 67 69 81 90 92 96 72 53 48 44 33 

Æres-
medlem
mer 

63 61 63 65 67 96  99 99 102 100 100 104 

 



Økonomi: 

Regnskapet er gjort opp med et underskudd på kr 135 038. Underskuddet skyldes i all 
hovedsak jubileumsfeiringen og at vi i regnskapsåret har betalt de siste utgiftene i 
forbindelse utgivelse av Landsemboka. 

 

 

Styret vil til slutt takke medlemmene for oppmøte og engasjement gjennom året. Takk 
også til næringsliv og andre som støtter vårt arbeid og bidrar til at Trøndersk Skilaug 
møter framtida og VM på hjemmebane med optimisme. 

 

Trondheim, 18. mars 2023 

 

Ola T Heggem             Benthe Asp                    Kjell Ulstad                        Iver Jønland  

Roald Olsen                Torbjørn Olstad            Bård Jørgen Elden                                        

 


